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 עיריית רעננה 
 מן המניין שלא  ישיבת מועצה  תמלול

 9/3/2023, גתשפ"ט"ז באדר  ,  חמישימיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

גולדמן חיים   חבר מועצה  -  מר 

ויינטראוב רונית   חברת מועצה  - גב' 

ניר קריסטל   חבר מועצה  -  מר 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גן איילת גב' ארז ס 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -  מר חגי בורשטיין 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 

 חסרים: 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 
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 חברת מועצה  -  סלוצקי דבי גב'  

 חבר מועצה  -  שלום   מר רחמים 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 
 
 

    על סדר היום:

 . 2021ד בדו"ח הביקורת המפורט והדו"ח הכספי המבוקר לשנת דיון מיוח  .1

   . 2022דיון בדו"ח הממונה על תלונות הציבור לשנת  .2

 .  דיון מיוחד בדו"ח מבקר המדינה בנושא "מניעת מעילות והונאות ברשויות המקומיות .3
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 . 2021דיון מיוחד בדו"ח הביקורת המפורט והדו"ח הכספי המבוקר לשנת  .1

 

   -ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין, אנחנו פותחים דיון מיוחד. על סדר היום רוידא: מר חיים ב 

 

 איפה מיכל ברם?   מר חיים גולדמן: 

 

היא הייתה צריכה להגיע עם בית הספר. אוקיי חבר'ה, דבר ראשון אני רוצה   מר חיים ברוידא: 

רד הפנים. ואני יותר מזה,  להודות לגזבר העירייה ולכל העוסקים במלאכה של דו"ח ביקורת של מש

חושב   אני  יוסי.  וגם  אריאל  גם  ביקורת,  דו"חות  המון  ראיתי  כבר  אני  לציבור.  המידע  העברתי את 

שלראשונה אולי בכל מדינת ישראל, אנחנו מוצאים את הסעיף של הערות וממצאים, ולא כל הערה,  

לך אריאל כמובן גם כן, אז תודה  אלא אין הערות על הדו"ח הזה. יוסי מגיע לך שאפו על העניין הזה ו

 רבה. ואני אבקש מהגזבר העירייה להתייחס. יוסי בבקשה.  

 

שנערך על ידי משרד הפנים, על ידי רו"ח מטעמו,    2021הדו"ח המבוקר לשנת   מר יוסי מזרחי: 

הוגש אלינו בתחילת השנה. הדו"ח... הדו"ח הכספי ויש דו"ח מפורט שבו למעשה משרד הפנים עורך  

עם  ביקור  התקשרות  התמיכות,  נושא  היה  זה  והשנה  נושאים.  מספר  מחדד  וגם  בעירייה,  עומק  ות 

ספרים, נושא הארנונה וההנחות וכמובן הדו"ח הכספי עצמו. הדו"ח מאשש את זה שהעירייה סיימה  

שנת   את  בשנת  2021באיזון  ביקורת  הערת  כל  נמצאה  לא  ולמעשה  שנים  2021,  בגין  הערות  וכלל   .

ן אושרו נמחקו. באמת הערה אחת שממשיכה איתנו, שזה הערה של חובות של עובדים,  קודמות, כול 

מצויים   הכלל  מן  יוצאים  ללא  העובדים  כל  אבל  נפתרו,  לא  ועדיין  קיימים  אכן  החובות  כאשר 

ואכן ב נדיר.  דבר מאוד  זה  הערה,  כל  ללא  שנה  לסיים  חיים  שאמר    2021-בהליכים משפטיים. כמו 

 התודות זה לכל העובדים ולכל...   התברכנו בזה. ובאמת
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 כל הכבוד. אפשר להתייחס? אפשר להתייחס?    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 
 ארז בבקשה, ארז.   מר חיים ברוידא: 

 

ברכות לצוות המקצועי. ברכות לצוות המקצועי, אבל היה על זה דיון בוועדת    מר ארז ברט: 

 כספים?  

 

 בוועדת ביקורת.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה? על הדו"ח לא צריך לשבת בוועדת כספים?    מר ארז ברט: 

 

 ביקורות משרד הפנים זה בוועדת הביקורת, המכתב שמתקבל.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -מבוקר 2021דו"ח מבוקר, דו"ח   מר ארז ברט: 

 

דו"ח מבוקר על פי מכתב משרד הפנים, אני אצטט לך אותו, תפנה את הדיון   מר יוסי מזרחי: 

 הביקורת.  לוועדת 

 

 ועד היום איפה הדיונים מתקיימים?    מר ארז ברט: 

 

 כל שנה בוועדת ביקורת.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא יגיע לוועדות כספים אף פעם?    מר ארז ברט: 
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 הדו"חות הרבעונים בפני ועדת כספים, הדו"חות הכספיים בפני ועדת ביקורת.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -ארז, שלחנותקרא  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני שאלתי.    מר ארז ברט: 

 

 אומר במפורש לדון בפני הוועדה לענייני ביקורת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה שאני יודע, אני יודע. מה שאני לא יודע, אני שואל.   מר ארז ברט: 

 

 אוקיי בסדר גמור. עוד שאלה, כן ארז.   מר חיים ברוידא: 

 

 אמין.  יוסי אומר, אני מ   מר ארז ברט: 

 

 ככה דרך אגב כל השנים נוהגים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה קורה עם תקציב שלא קיבלנו?    מר ארז ברט: 

 

מי   מר יוסי מזרחי:  לכל  ההסתייגויות  את  לבקש  שפניתי  שלי,  המייל  את  קיבלת  בטח  אתה 

 שיש לו. נרכז את הכול ונתחיל לדון.  

 

ב  מר ארז ברט:  מקבלים,  זה  תקין  שנוהל  חושב  מאוזן  אני  לא  תקציב  קיבלנו  מוזר  אופן 

מאוזן,   תקציב  שנקבל  ברגע  פה,  חבריי  שגם  חושב  אני  אני באופן אישי,  הקודמת.  הישיבה  לקראת 
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לנו   אין  מאוזן,  תקציב  תגיש  העיר  שהנהלת  ברגע  מאוזן.  תקציב  להכין  יכולת  שום  לנו  אין  אנחנו 

להסת  נוכל  גם  מאוזן,  תקציב  תגיש  העיר  שהנהלת  ברגע  להיות  יכולת,  יכול  להסתייג,  לא  או  ייג 

 שנקבל אותו. אבל אי אפשר להתייחס לתקציב שהוא לא מאוזן.  

 

 נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

ברגע שנראה תקציב מאוזן ונראה מה חושבת הנהלת העיר ביחס איך לחלק    מר ארז ברט: 

הכנסות  את המשאבים שיש לה. כי ההצעה הקודמת של הנהלת העיר לחלק משאבים התבססה על  

נדמה לי, לא הכנסות אמיתיות. ברגע שנראה איך הנהלת העיר רוצה לחלק את הכספים שיש, היא  

שמן   חושב  אני  דמיוני.  משהו  על  להסתייג  יכול  לא  אני אישית  להסתייג.  לא  או  להסתייג  או  תוכל 

שפחות  הראוי בחודש מרץ, אמצע חודש מרץ כבר היה צריך לבוא ממזמן תקציב מאוזן, אני גם חושב  

נכון לקיים ישיבות מועצה, כל עוד אין תקציב או הצעת תקציב, זו דעתי האישית. אני גם חושב שלא  

 נכון לא לקבל את דעת רוב חברי המועצה באשר למועד הישיבה.  

 

 החלטת מועצה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא, גם החלטות מועצה אחרות שלא מתקיימות מר ניר קריסטל: 

 

בימי    מר ארז ברט:  תתקיימנה  מועצה  שישיבות  החליטה  המועצה  מועצה,  החלטת  קיום 

 רביעי, היום יום חמישי, אז זה סותר את החלטת המועצה.  

 

 שושן פורים, ערב פסח, גם יוצא יום רביעי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

מה.  א' שושן פורים דיון, לא פוסק בו, דיון. אני לא חושב שרעננה מוקפת חו  מר ארז ברט: 
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 אמרתי דיון,  

 
 לא, הוא ירושלמי.   : גב' דרורה כהן

 

 אנחנו לא, אבל הרעננים לא ירושלמיים.    מר ארז ברט: 

 

 אבל המנכ"ל ירושלמי.   : גב' דרורה כהן

 

   -אמרתי דיון, ולכן גם יצא מכתב  מר ארז ברט: 

 

   -והחלטות מועצה אחרות שלא התקיימו מר ניר קריסטל: 

 

המועצה שהוא ביקש לדחות את זה ליום רביעי הבא, לא שושן  של רוב חברי    מר ארז ברט: 

   -פורים. אני באופן אישי מרגיש

 

 קיבלתם תשובות, קיבלתם תשובות על כל...   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני באופן אישי  מר ארז ברט: 

 

 לא קיבלנו תשובות.   מר ניר קריסטל: 

 

   -דול במועצת העיר, ובהחלטות מועצת העירמרגיש שיש פה זלזול מאוד ג  מר ארז ברט: 

 

 חבל שאתה מקבל גיבוי לזה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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רגע, אני רק אסיים, מתוך כבוד לצוות המקצועי, חיכיתי שתסיים להציג את    מר ארז ברט: 

משהו   מישהו  לעוד  יהיה  אם  והבנייה.  התכנון  נושא  על  לדבר  שתסיימו  חיכיתי  המקצועי.  הדו"ח 

 אני אשמע, אני סיימתי את חלקי בישיבה הזאת.   להגיד

 

הציבור   מר ניר קריסטל:  של  בפרצוף  יורקים  שאתם  חושב  אני  להתייחס.  גם  אבקש  אני  כן, 

ב שהיום  עובדים    9/3/2023-הרענני,  אתם  להצבעה.  מאוזן  תקציב  העיר  למועצת  הצגתם  לא  עוד 

א ראוי לרעננה. יתירה מזאת לא הבאתם  , זה מינהל לא תקין ול 1/12בניגוד לחוק, אתם משחקים על  

שהסתיימה, מועצת העיר לא אישרה לכם שום שינויים בתקציב. ועד לרגע זה גם   2022עדכון לתקציב 

לא קיבלה דיווח על מה קרה בפועל. זה חמור בעיניי מאוד מאוד מאוד, כל הסיפור הזה של הישיבה  

ה שלא מיושמות. עוד פעם אתם מבזים את  הזאתי הוא פלסטר כרגע. העובדה שיש פה החלטות מועצ

 הציבור. וגם אני כמו ארז חושב שאין לנו מה לשבת פה, ולהמשיך לשמוע את כל השטויות.  

 

 בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

   -כאשר אתה עושה מה שאתה רוצה מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה שטויות? סליחה.   מר חיים גולדמן: 

 

 תאם לחוק.  ולא פועל בה מר ניר קריסטל: 

 

 -סליחה אמרת מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  
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פה,   מר חיים גולדמן:  ומתדיין  פה  שמתנהל  על מה  הציבור. אתה אומר  של  בפרצוף  יריקה  זה 

   -שטויות

 

 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה בדיוק ביזוי הציבור.   מר חיים גולדמן: 

 

להוסי  גב' רונית ויינטראוב:  רוצה  אני  בחוק  ברשותך  מועד  נקבע  הנוכחית  הקדנציה  שבתחילת  ף, 

כובד.   לא  הקדנציה  לאורך  זה  הראשונה,  הפעם  לא  זו  הרי  מועצה.  ישיבות  לקיום  מועצה  בהחלטת 

גם  עכשיו  רוטינה.  שהיא  לאיזה  נכנס  לא  כמעט  וזה  רביעי,  ימי  של  קטע  לאיזה  חזרו  מאבק  אחרי 

שבעצ מה  המועצה.  בכינוס  כאן  וגם  הוועדות,  של  באמצעות  בייצוג  בציבור,  פגיעה  שזה  קורה,  ם 

הציבור הרענני. כי יושבים פה סביב השולחן הזה אנשים ונשים שנבחרו לייצג את הציבור, אז חבל  

 הזלזול הזה, הזילות הזאת בהחלטות מועצה.  

 

זלזול בחלקם, אני מבקש לדייק. רונית, רונית, אני מבקש שתדייקי, תדייקי.   מר חיים גולדמן: 

 ל נכון, אבל לא בכולם.  זה זלזו

 

   -אני רוצה להגיד מר חיים ברוידא: 

 

   -אז אתה יודע מה, עכשיו אמרת גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תודה רבה למבקרת העירייה מר חיים ברוידא: 

 

   -אמרת נכון גב' רונית ויינטראוב: 
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   -ואישור דיון בדו"ח הממונה על תלונות הציבור מר חיים ברוידא: 

 

 -אמרת נכון גולדמן, אמרת נכון גולדמן ויינטראוב:  גב' רונית

 

שנים אתם מזלזלים בציבור שבחר    4אתם מזלזלים בציבור הרענני כל הזמן.   מר חיים גולדמן: 

 בי.  

 

 זה בושה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לי,   גב' ענבר הוכברג:  תגידי  אל  את  המוסר,  אלוהי  מתביישת?  לא  את  תגידי  מנסה...  את  מה 

 שי את בעצמך.  תתביי

 )מדברים יחד(  

 
 בושה, בושה.    מר אילן כהן: 

 

מה את יודעת מה אני עושה בשביל הבמה, את לא יודעת כלום. תצאי החוצה   גב' ענבר הוכברג: 

ותדברי יפה, תצאי החוצה. אל תגידי מה אני עושה על הבמה והמחאה הזאת, את יודעת יפה מאוד  

 תגידי שאת לא יודעת.  וזה כואב לך, אז תתקדמי החוצה. אל 

 

 -רק ביקשתי להכניס לפרוטוקול  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 
   -תהילה אם אפשר לבדוק שיש קוורום לקיום הישיבה, והישיבה ש  מר ארז ברט: 
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 .   2022דיון בדו"ח הממונה על תלונות הציבור לשנת  .2

 

הציבו  מר חיים ברוידא:  ארז,  שלכם.  מהצעד  נסער  נסער,  העירייה  הציבור  מבקרת  עומד...  ר 

 גלית דו"ח הממונה על תלונות הציבור.  

 

   -על פי חוק הרשויות... הממונה על תלונות הציבור  גב' גלית פלג: 

 

 יש מספיק קוורום?   מר חיים גולדמן: 

 

 כן, כן.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

  היא תגיד לי על המחאה מה אני עושה ומה אני לא עושה? גב' ענבר הוכברג: 

 

 -על פי חוק הרשויות המקומיות הממונה על תלונות הציבור  גב' גלית פלג: 

 

 סליחה לא שמענו כלום.   מר לורן משה עייאש: 

 

על פי חוק הרשויות המקומיות הממונה על תלונות הציבור, אני מגישה לכם    גב' גלית פלג: 

ביקורת השנתי. השנה זה  את דו"ח הממונה על תלונות הציבור. בדרך כלל זה מוגש כחלק מדו"ח ה 

על  מדברים  לא  אנחנו  השנה,  במהלך  כתלונות  שהוגדר  מה  פה  יש  להנחיות.  בהתאם  בנפרד  מוגש 

הוגשו כ חוק.  פי  על  שמוגדר כתלונה  פניות מוקד, אלא מה  על  ולא מדברים  ו  58-פניות    50%-כאלו 

ויושמ  ו עוד במהלך השנה.  מהם נמצאו כמוצדקות, נבדקו במהלך השנה, הופנו לאגפים הרלוונטיים 

 אז זה מוגש לכם ומפורסם לציבור.  
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 דיון מיוחד בדו"ח מבקר המדינה בנושא "מניעת מעילות והונאות ברשויות המקומיות.   .3

 

 חיים אני אעבור לדו"ח של מבקר המדינה.    גב' גלית פלג: 

 

 אוקיי דו"ח מבקר המדינה כן.   מר חיים ברוידא: 

 

ה  גב' גלית פלג:  מבקר  כדו"ח  בחן  המקומיות  ברשויות  והונאות  מעילות  בנושא    21-מדינה 

על   על מספר רשויות  ועשה בדיקת עומק  רשויות, אנחנו לא מהן.    4רשויות מקומיות, אנחנו בתוכן. 

הונאות   סקר  לנושא  גם  שנוגעים  ברשויות,  רוחביים  וליקויים  לקויות  מספר  על  מצביע  הדו"ח 

גורמי וכל מה  ומעילות ברשויות השונות. מינוי  והונאות, מדיניות ונהלים,  ם שאחראיים על מעילות 

שקשור לקוד האתי. הדברים האלה הוצגו, רעננה נבדקה, כל הממצאים הוצגו בפניכם, ויש לכם פה  

את התייחסות העירייה שניתנה ולגבי הגורמים האחראיים לכל אחד מתיקון הליקויים האלה. מוגש  

   ופורסם באתר של מבקר המדינה כאמור.

 
 תודה רבה כל הכבוד.   מר לורן משה עייאש: 

 

על   מר חיים ברוידא:  גלית  רבה  תודה  באמת  הזה,  הדו"ח  את  קראתי  אני  תודה.  באמת  אז 

 הדברים. אין הצבעה. 

 

                                                                                                             
 ______ ________________           ______________________ 

 ל הילדסהיימר מר אריא                מר חיים ברוידא                        

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


